
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. april 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål V
Vil ministeren i forlængelse af følgende citat fra Børsen den 26. april 2016
”Jeg tror, vi må erkende, at hvis de økonomiske udfordringer havde været li-
geså lysende klare i efteråret, var flere af de penge, som gik til erhvervslivets
skattelettelser, nok gået til øget velfærd eller til flygtningeregningen. Den poli-
tiske virkelighed er, at der skal findes finansiering. Og der skal findes 90 man-
dater.” bekræfte, at skønnet for antallet af forventede asylansøgere for 2016
og frem var kendt allerede i forbindelse med finanslovsforhandlingerne, jf.
samråd med finansministeren i Finansudvalget den 27. november 2015?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S) og Jesper Peter-
sen (S).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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